
OSNOVNA ŠKOLA IVANA MEŠTROVIĆA 
ZAGREB, MARTINA PUŠTEKA 1 

10 000 ZAGREB 

Klasa: 007-4/24-02/26  

Ur.broj:  251-190-24-01 

 
 

Z a k lj u č c i 
 

s 26. sjednice ŠO,  27.5.2024.  

 

 

NAZOČNI: 

- članovi Školskog odbora: Tibor Komar, Krešimir Sočković, Jelena Čeko, Ivana Pikić Jugović i 

Igor Naglić i Hrvoje Đurak 

- Ivan Bubić spojio se online. 
 

 

Zapisnik vodi Jelena Čeko. 

 

Započeto u 19.15 sati. 

Predsjednik Školskog odbora otvara 26. sjednicu Školskog odbora. 

 

Za ovu sjednicu predlaže da se predloženi  

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Očitovanje na dopis prosvjetne inspekcije 

3. Razno 

 

Ad. 1.  Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

 

Zapisnik s prethodne (25. sjednice) nije usvojen. Članica Jelena Čeko traži da se zapisnik dopuni 

rečenicom da je gospodin Sočković izjavio da je on poslao pisma upućena članovima Školskog 

odbora koja nisu iz redova učitelja i zaposlenika škole predstavnicima roditelja u Vijeću roditelja 

prije nego što je održana sjednica Školskog odbora. Dopunjeni zapisnik sa 25. sjednice bit će 

pročitan na sljedećoj, 27. sjednici ŠO. 

 

 

Ad .2.  Očitovanje na dopis prosvjetne inspekcije 

 

Školski odbor zaprimio je dopis od Samostalnog sektora prosvjetne inspekcije Ministarstva 

znanosti, obrazovanja i mladih kojim se traži očitovanje na iznesene pritužbe na rad ravnatelja 

koje je prijavio član Školskog odbora.  

 

Školski odbor na navode iz pritužbe redom dogovara sljedeće: 

 

- Školski odbor se obraća Inspekciji rada Državnog inspektorata sa zahtjevom da se izvrši 

nadzor kojim će se utvrditi moguća kršenja Zakona o zaštiti na radu, a vezano za unošenje 

i konzumaciju alkoholnih pića i korištenje sredstava koja izazivaju smanjenje radne 

sposobnosti. Školski odbor naglašava kako je ravnatelj već bio prijavljen od strane 



Školskog odbora po primitku pritužbe poslane preko Vijeća roditelja. Dodatno je 

početkom mjeseca svibnja Državni inspektorat obavio uviđaj na podnesenu pritužbu 

roditelja. Ukoliko prosvjetna inspekcija ima druge dodatne mjere, Školski odbor moli 

prosvjetnu inspekciju da poduzme potrebne radnje. 

- Školski odbor nema saznanja, niti u tajništvu postoji odluka za rad od kuće za stručne 

suradnike Škole. Nitko od stručnih suradnika ne radi od kuće. Školska psihologinja je na 

bolovanju i na zamjeni je kolegica psihologinja, školska pedagoginja je na porodiljnom 

dopustu i za to mjesto je također na zamjeni kolegica pedagoginja, a socijalna 

pedagoginja je primjena na mjesto stručnog suradnika na neodređeno puno radno vrijeme, 

16. siječnja 2024. po odluci Ministarstva. Svi stručni suradnici imaju na vratima istaknuto 

radno vrijeme, koje je ponekad prilagođeno potrebama Škole (npr. zbog utvrđivanja 

psihofizičkog stanja djece radi upisa u prvi razred, dogovorenih razgovora s roditeljima i 

sl.) 

- Članovi školskog odbora iz redova učitelja izjavljuju da su svi pozivi na sjednice 

Učiteljskih vijeća, zajedno s predloženim dnevnim redom istaknuti na zajedničkoj 

platformi Teams koju koriste učitelji i stručni suradnici te da Školski odbor nije u 

mogućnosti utvrditi samu pripremljenost ravnatelja za sjednicu Učiteljskog vijeća. 

- Postoji dokaz o mjeri koju je propisalo Ministarstvo znanosti i obrazovanja zbog propusta 

koji se navode. Ministarstvo je izdalo kaznu Školi i ravnatelju koja je plaćena te se ista 

šalje u prilogu. Školski odbor nije imao saznanja o kazni za Školu i ravnatelja sve do 

pristizanja anonimnog pisma učitelja odnosno provjere dokumentacije za potrebe ovog 

Očitovanja Školskog odbora. 

- Računovotkinje imaju na vratima istaknuto radno vrijeme te postoji odluka, tj. Dodatak 

ugovoru o radu za rad kod kuće za računovodstvenog referenta te se ista, zajedno sa 

zahtjevom zaposlenice, šalje u prilogu. 

- Škola ponekad nije očišćena na vrijeme, spremačice rade prema svojim mogućnostima, 

nema ih dovoljno. Školski odbor traži i ovim putem da se odobri mjesto s punim radnim 

vremenom za spremačicu i domara. Nakon odlaska dvije osobe odobreno je zapošljavanje 

osobe na pola radnog vremena o čemu postoji dokumentacija. Također, Školski odbor ne 

može utvrditi koliko efektivno rade spremačice.  

- Ravnatelj će se o projektima i planu rada uživo očitovati na predstavljanju u sklopu izbora 

za ravnatelja koji je trenutno u tijeku. 

- Škola se zaključava povremeno jer nema tehničkih mogućnosti za drugačiju organizaciju.  

- U prilogu se nalazi financijsko izvješće o radu učeničke zadruge. 

- Na izjavu da je ravnatelj zaključan u svom uredu Školski odbor se ne može očitovati niti 

utvrditi točnost navoda.  

 

Ukoliko prosvjetna inspekcija ima druge dodatne mjere, Školski odbor moli prosvjetnu 

inspekciju da poduzme potrebne radnje iz svoje nadležnosti. 

Navodi će u zasebnom dokumentu biti proslijeđeni Ministarstvu znanosti, obrazovanja i mladih, 

Samostalnom sektoru prosvjetne inspekcije. Dodatni dokument se nalazi u prilogu sjednice 

Školskog odbora. 

 

 

 



Ad .4.  Razno 

 

Školski odbor je suglasan da upit roditelja s prošle sjednice Školskog odbora bude uvršten kao 

točku dnevnog reda za sljedeću sjednicu. 

Članovi Školskog odbora nisu imali drugih pitanja niti prijedloga. 

 

 

 

Sjednica je završena u 20.30. 
 

Zapisničar: Jelena Čeko 

 

 

 

PREDSJEDNIK ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Igor Naglić, prof. 

 


